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Protokół 
z posiedzenia XXVII sesji Rady Gminy Rozprza odbytej w dniu 5 listopada 2013 roku 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie 10-tej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Rozprzy. 
 

Punkt 1 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

 
Obrady prowadził  Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel. 
Powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
W obradach uczestniczyło 15 radnych. 
 
Lista obecności w załączeniu protokółu. 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
Janusz Jędrzejczyk Wójt Gminy 
Artur Cubała Zastępca Wójta 
Bogdan Górecki Skarbnik Gminy  
Bożena Nagrodzka Sekretarz Gminy 
Julian Misztela  Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Gminy 
Ewa Góral- Zielonka Radca Prawny  
 
Ponadto w obradach uczestniczyli pracownicy Urzędu Gminy, którzy przygotowywali 
projekty uchwał na sesję.  
 

Punkt 2 
Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel zapytał radnych, czy są uwagi do zaproponowanego 
porządku obrad, który otrzymali wraz z materiałami na sesję.  
Wobec braku uwag  Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek obrad realizowany będzie 
w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółu z XXVI sesji Rady Gminy. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2013 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza 

na lata 2013-2025. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego na 2014 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Rozprza. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  nieruchomości  położonej  

 w obrębie  ewidencyjnym Wola Niechcicka Stara oznaczonej numerem 92/4. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki  
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i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  na 2013 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy 

Rozprza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 
ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  
i wolontariacie  na 2014 rok. 

11. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania.  
12. Zakończenie obrad. 

 
Protokół z XXVI sesji Rady Gminy odbytej w dniu 17 września 2013 roku przyjęto przy jednym 
głosie wstrzymującym. 
 
 

Punkt 3 
Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami 

 
Wójt Janusz Jędrzejczyk przedstawił bieżące sprawy gminy, które miały miejsce między 
sesjami. 
Mówił  między innymi o: 
-  trwających pracach związanych z przygotowaniem projektu budżetu na 2014 rok, 
- wydanych odmownych dwóch decyzjach środowiskowych w sprawie rozbudowy dwóch 
chlewni w Cieślinie i Woli Niechcickiej Starej ze względu na dobro mieszkańców. 
Obaj inwestorzy od decyzji Wójta się odwołali do Samorządowego Kolegium Odwoławczego  
w Piotrkowie Tryb. Samorządowe Kolegium Odwoławcze uchyliło decyzję Wójta w całości    
i przekazało do ponownego rozpatrzenia.  
Ponadto Wójt dodał, że hodowcy trzody chlewnej chcą się spotkać z władzami gminy celem 
ustalenia zasad współżycia w środowisku ze względu na protesty mieszkańców odnośnie 
wywozu gnojowicy i jej przyorywania. 
W dalszej części swej wypowiedzi  Wójt przedstawił potrzeby inwestycyjne w szkołach, które 
należy przedyskutować i zaplanować do realizacji tj. 
-  Szkoła Podstawowa w Rozprzy remont korytarzy (decyzja sanepidu wymiana płytek PCV 
i boazerii), 
-  Szkoła Podstawowa w Nowej Wsi  - budowa sali gimnastycznej, 
-  Szkoła Podstawowa w Straszowie dokończenie ogrodzenia placu szkolnego, 
-  Przedszkole w Niechcicach należy rozważyć potrzebę budowy nowego przedszkola bądź 
szukania lokalu zastępczego. Budynek istnieje 35 lat i wymaga generalnego remontu między 
innymi decyzją sanepidu należy wymienić okna, co jest niemożliwe zdaniem inspektora 
budowlanego, ponieważ budynek może ulec zniszczeniu. 
 
Następnie Wójt poinformował, że nie będzie dofinansowania z Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych na  budowę  drogi gminnej przy ul. Północnej w Milejowie ze 
względu na ograniczone środki finansowe. Na złożonych 95 wniosków Gmina Rozprza 
znalazła się na 25 miejscu. 
 
W dalszej kolejności Wójt omówił kolejno realizowane inwestycje tj. 
1/ Budowa sieci wodociągowej w Ignacowie firma AmeriGas podpisała umowę użyczenia na 
przeprowadzenie sieci wodociągowej przez działkę 345/3, co jest wystarczające dla 
rozpoczęcia robót budowlanych dotyczących wodociągu. Wyżej wymieniona działka od lat 
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stanowi drogę dojazdową do prywatnych posesji i Gmina jest zainteresowana 
uregulowaniem jej stanu prawnego. W związku z powyższym Urząd Gminy wystąpił  
z pismem do Zarządu Spółki AmeriGas o zainteresowanie się sprawą uregulowania stanu 
prawnego działki. 
2/ Budowa dróg osiedlowych w Niechcicach – problem jest z przeprowadzeniem kanalizacji 
deszczowej, ponieważ  właściciele posesji przez, które miałaby przechodzić kanalizacja 
deszczowa nie wyrazili zgody na jej przebieg. W związku z powyższym projektant 
zaproponował rozwiązania alternatywne odwodnienia dróg osiedlowych budując studnie 
chłonne, które na pewno zwiększą  koszty inwestycji. 
 
3/ Gminne Centrum Kultury – opracowana została uzupełniająca dokumentacja dotycząca 
projektów konstrukcyjnych stropu, schodów zewnętrznych i klamrowania ścian.  
Wykonawca aktualnie realizuje wzmocnienie stropu. 
 
4/ Budowa piłkochwytów na boisku sportowym w Mierzynie  -  podwyższono o 4 m do 8 m, 
koszt wykonania to kwota  30.000 zł, w tym 1.845,00 zł dokumentacja projektowo-
kosztorysowa. 
 
5/ Przebudowa Rynku Piastowskiego w Rozprzy oraz ulic przyległych – zakres prac to 
przebudowa drogi gminnej od DK 91 do wjazdu na teren Ośrodka Zdrowia wraz z budową i 
przebudową niezbędnej infrastruktury technicznej oraz remontem ulic w Rynku.  Termin 
zakończenia prac to 29 listopad 2013 roku, natomiast budowa parkingu przy Ośrodku 
Zdrowia do 30 kwietnia 2014 roku. 
 
Ponadto Wójt poinformował, że planuje się wprowadzić do przyszłorocznego budżetu  
wykonanie projektów na drogi w ramach ogłoszonego konkursu w 2006 roku na drogi 
gminne w Niechcicach i Milejowie, aby można byłoby ubiegać się o dofinansowanie na ich 
budowę. Planuje się również wykonanie  projektu zagospodarowania zieleńca i fontanny  
w centrum Rozprzy, aby można byłoby skorzystać z dofinansowania z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska w Łodzi i z Lokalnej Grupy Działania.  
 
W dalszej części swej wypowiedzi Wójt mówił o rozstrzygniętym przetargu /czwartym/ na 
„Budowę trybun na boisku  piłkarskim w Mierzynie”. Wygrała Firma Handlowo-Usługowa 
„PIHBUD” Bujny gm. Wola Krzysztoporska  za kwotę 119.925 zł. Termin realizacji zamówienia  
30 kwietnia 2014 roku. 
Ogłoszony został przetarg nieograniczony  na „Dostawę energii elektrycznej do oświetlenia 
ulic oraz do zasilania nieruchomości gminnych na terenie Gminy Rozprza”.  Postępowanie 
wszczęto 28 października br., natomiast termin składania i otwarcia ofert wyznaczony został 
na dzień 07 listopada 2013 roku. 
 

Punkt 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i budżecie gminy na 2013 rok 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki omówił zaproponowane zmiany budżetu po stronie 
dochodowej i wydatkowej. Łączne saldo zmian po stronie dochodowej zmniejszają stronę 
dochodową o kwotę 98.508 zł. 
Po stronie wydatkowej zmiany  w większości wynikają ze zmian po stronie dochodowej. 
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Ponadto wprowadzono inwestycję pn. „Przebudowa przyłączy kanalizacji sanitarnej do 
budynków komunalnych w Rozprzy, Rynek Piastowski”, na którą zaplanowano środki  
w wysokości 40.000 złotych, natomiast inwestycja pn. „Budowa trybun na boisku piłkarskim  
w Mierzynie” przeniesiona została na 2014 rok.  
Saldo zmian po stronie wydatkowej zmniejszono o kwotę 78.008 złotych. 
Zaproponowane zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu Gminy Rozprza zmieniają  
deficyt do kwoty 2.354.105,55 zł. W  wyniku zaproponowanych  zmian kwota długu na 
koniec 2013 roku wynosi 15 316 283, 72 zł, co stanowi 46,34 % planowanych dochodów. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel zapoznał z pismem Gminnego Zespołu Oświaty  
w Rozprzy w sprawie zwiększenia o kwotę 20.000 zł dotacji za pobyt dzieci z terenu Gminy 
Rozprza uczęszczających do przedszkoli niepublicznych w Piotrkowie Tryb. Powyższa kwota 
została zaplanowana w dziale 801 w planie wydatków zaproponowanych zmian budżetu  
i w budżecie gminy. 
Następnie zapoznał z pozytywną opinią Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  
Rady Gminy. Uchwała Komisji w załączeniu protokółu. 
 
W następnej kolejności Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
 

Uchwałę nr XXVII/62/13 
w sprawie  zmian budżetu i w budżecie gminy na 2013 rok 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza 

 na lata 2013- 2025 
 
Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej  związana jest ze zmianami budżetu i w budżecie 
gminy poinformował Skarbnik Gminy Bogdan Górecki.  
 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

 
Uchwałę nr XXVII/63/13 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza 
 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 6 
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej  ceny skupu żyta 

 dla celów podatku rolnego na 2014 rok 
 
Skarbnik Gminy przypomniał, że Komisje Rady Gminy na wspólnym  posiedzeniu 
zaproponowały pozostawienie wszystkich stawek podatków na 2014 rok na poziomie 
bieżącego roku. 
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Zgodnie z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego średnia cena skupu żyta 
za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku  rolnego na rok 2014 
wyniosła 69,28 zł za dt, a ustawowa stawka podatku rolnego 173,20 zł. 
W związku powyższym, należy obniżyć cenę skupu żyta z kwoty 69,28 zł za1dt do kwoty 58 zł 
za 1dt, aby pozostała stawka podatku rolnego na poziomie br. tj. 145 zł i dlatego konieczne 
jest podjęcie  uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu  żyta do celów podatku 
rolnego. 
W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Tomasz Gemel odczytał pismo Izby 
Rolniczej Województwa Łódzkiego, w którym Izba  zwraca się z apelem o obniżenie podatku 
rolnego. W związku z tym, że nie było pytań, poddał  pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
 

Uchwałę nr XXVII/64/13 
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 7 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Rozprza 
 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel poinformował, że projekt zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego został dokładnie omówiony 
przez Panią Krakowską przedstawiciela firmy wykonującej zmiany w studium na wspólnym 
posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy Rozprza. 
Uwag do przedstawionego projektu nie było, natomiast jeżeli w międzyczasie zrodziły się  
wątpliwości to poprosił o kierowanie pytań do p. Dybalskiego. 
 
Radny Krzysztof Biegański pytał, czy działkowicze posiadający działki w obrębie zbiornika 
 Cieszanowice mogą liczyć na zmianę ich przeznaczenia tj. na działki rekreacyjno-budowlane. 
Dokonano zmiany przeznaczenia terenów leśnych w pobliżu zbiornika Cieszanowice na 
tereny zabudowy budowlano- rekreacyjne, natomiast dalsze działania związane będą ze 
sporządzeniem planu zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu odpowiedział 
radnemu p. Dybalski. 
 
Radna Jadwiga Kułak - Pełka odwołała się do podjętych wcześniej uchwał przez Radę Gminy, 
a także mieszkańców na zebraniu  w Niechcicach dotyczących nie dopuszczenia do powstania 
na terenie planowanej obecnie w Studium Strefy Ekonomicznej w obrębie Niechcic 
działalności gospodarczej szczególnie uciążliwej dla mieszkańców.   
 
Po przyjęciu studium przez Radę Gminy, a następnie po zatwierdzeniu przez Wojewodę  
będzie można przystąpić do opracowania Planu Zagospodarowania Przestrzennego,  
w którym szczegółowo będzie można określić co na tych terenach będzie robione.  
Przy opracowywaniu Planu Zagospodarowania tego terenu wszystkie zastrzeżenia poruszone 
przez radną i mieszkańców zostaną uwzględnione w planie wyjaśnił Wójt Janusz Jędrzejczyk. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  
Uchwałę nr XXVII/65/13 

w sprawie przyjęcia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Rozprza 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 

 
Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie 
ewidencyjnym Wola Niechcicka Stara oznaczonej  numerem 92/4 

 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  
poinformowała, że Gmina jest właścicielem działki na podstawie decyzji Wojewody 
Łódzkiego nr 92/4 o pow. 0,0458 ha  szerokości około 12 mb. położonej w obrębie 
ewidencyjnym Wola Niechcicka Stara. Zgodnie ze Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania  Przestrzennego Gminy działka stanowi teren zabudowy mieszkaniowej  
 z usługami.  
Sprzedaż nieruchomości nastąpi  w drodze przetargu nieograniczonego. 
 
Pytań ze strony radnych nie było. 
Przewodniczący Rady odczytał opinię Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy, która pozytywnie zaopiniowała propozycje 
sprzedaży powyższej działki. Opinia w załączeniu protokółu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały .  
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  
 

Uchwałę nr XXVII/ 66/13 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Wola Niechcicka Stara  oznaczonej numerem 92/4 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych 
 

Ewa Paras Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przypomniała, że  
w budżecie na 2013 rok wpływy z tytułu opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż  
napojów alkoholowych zaplanowano w wysokości 125.000 zł, natomiast do 30 września br. 
wyniosły faktycznie 135 503,84 zł. W związku z powyższym należy dokonać zmiany 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  
Dochody z opłat za zezwolenia mogą być wykorzystane na realizację gminnych programów 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. 
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Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXVII/67/13 
w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 10 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

 z dnia 2 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
 

Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Ewa Paras poinformowała, że 
uchwalenie Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi  w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznego i o wolontariacie jest 
ustawowym obowiązkiem, aby można było realizować zadania publiczne z zakresu kultury, 
sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego oraz zadania z zakresu wspierania   
i upowszechniania  kultury fizycznej. 
Projekt konsultowany był z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego zgodnie z uchwałą Rady Gminy z dnia 29 czerwca 2010 roku.   
 
Pytań ze strony radnych nie było . 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  
 

Uchwała nr XXVII/68/13 
w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy Rozprza z organizacjami  

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 11 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel zapoznał z pismami, które wpłynęły w ostatnim czasie 
do Rady Gminy. 
Pisma dotyczyły: 

1) zaplanowania w budżecie gminy  w planach inwestycyjnych naprawę podłóg w Szkole 
Podstawowej w Rozprzy ze względu na zalecenia Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego – pismo skierowane przez Dyrektora Szkoły Podstawowej w 
Rozprzy do wiadomości Rady Gminy, 
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2) całkowitego umorzenia podatku za rok 2013 od nieruchomości znajdującej się  na 
terenie m. Ignaców działka nr 345/2 – pismo skierowane przez Pana Wojciecha 
Biegańskiego właściciela PPHU WOBISTAL. 
Rada Gminy nie zajęła stanowiska, ponieważ zgodnie z kompetencjami decyzja 
umorzenia podatku należy do Wójta Gminy. 

 
3) wykonania nawierzchni bitumicznej na ul. Kościelnej i Jodłowej w Milejowie, które są 

niezbędne w funkcjonowaniu kościoła – prośba Ks. Piotra Szubskiego Proboszcza 
Parafii Milejów. 

 
4) Pism kierowanych w imieniu Członków Rady Pedagogicznej Zespołu Szkolno-

Gimnazjalnego w Niechcicach do  Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Łodzi, które  
             w swojej treści zawierały zarzuty odnośnie działań dyrektora szkoły. Pisma zostały          
             skierowane przez RIO do Rady Gminy  do ewentualnego wykorzystania w toku      
             prowadzonych czynności wyjaśniających. 
 
Natomiast Skarbnik Gminy Bogdan Górecki odczytał uchwałę  Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie pozytywnej opinii w sprawie wykonania 
budżetu za I półrocze 2013 roku. 
Następnie udzielił odpowiedzi na interpelację dotyczącą udzielonych dotacji dla Powiatu 
Piotrkowskiego zgłoszoną przez radną Jadwigę Kułak – Pełka.  
Skarbnik Bogdan Górecki poinformował, że w 2011 roku udzielono dotacje na: 
- pokrycie kosztów dojazdu niepełnosprawnych mieszkańców na WTZ w Sulejowie  - 5.000 zł 
- wyposażenie międzygminnego magazynu zarządzania kryzysowego – 12 195 zł, 
w 2012 roku przekazano na: 
- pokrycie kosztów dojazdu niepełnosprawnych  mieszkańców na WTZ w Sulejowie  - 4.000 zł 
- rozbudowę drogi powiatowej Nr 1529 E Jeżów –Rozprza- Lubień Bilska Wola I etap – 
887.208.08 zł, 
W 2013 roku przekazano na: 
- przebudowę mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1520 E Jeżów –Bilska Wola w m. Rozprza – 
200.000 zł, 
- rozbudowę drogi powiatowej Nr 1520 E Jeżów -Rozprza- Lubień etap II - 977.173,50 zł, 
- budowę  chodnika w miejscowości Lubień przy drodze powiatowej Nr 1520E  
Jeżów- Rozprza – 30.000 zł 
W 2014  roku – rozbudowę drogi powiatowej Nr 1520E – 1.359 564,51 zł 
Łącznie przekazano w latach 2011-2014 kwotę  3.797.967.59 zł, w tym na drogę powiatową 
1520E  3 746.772,59 zł. 
 
W dalszej części posiedzenia: 
Radny Janusz Misztela ponowił wniosek dotyczący udrożnienia drogi znajdującej się w 
obrębie  cmentarza w Rozprzy  w kierunku Białocina. 
 
Radny Krzysztof Biegański wnioskował o wyczyszczenie chodników przy drodze powiatowej 
Kęszyn –Dzięciary w miejscach gdzie nie ma zabudowań. 
 
Przewodniczący Rady pytał jaki procent  środków wpłynęło w I kwartale za śmieci  
w stosunku do przyjętego planu.  
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Skarbnik Gminy odpowiedział, że  do budżetu wpłynęło 80% planowanych środków, z czego 
50 % to wpłaty dokonane przez inkasentów- sołtysów. 
 
Radna Jadwiga Kułak-Pełka nawiązała do wcześniejszej wypowiedzi Wójta dotyczącej 
zorganizowania spotkania z producentami trzody chlewnej celem ustalenia zasad współżycia 
w środowisku. Radna proponowała spotkanie w szerszym gronie tj. z udziałem  
przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji działających na terenie gminy. 
 
Radny Arkadiusz Próba – wnioskował o wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  
i Autostrad  o zmianę oznakowania  przy wyjeździe ze Stacji Paliw „Orlen” w Rozprzy 
w kierunku Radomska, ponieważ ustawiony jest znak  „zakaz skrętu w lewo”. 
 
Zastępca Wójta Artur Cubała nawiązał do przyjętego Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Gminy, w którym tereny leśne obok Zalewu w Cieszanowicach planuje się 
przekształcić z terenów leśnych na rekreacyjno - budowlane. 
Obecni na sesji w tej sprawie byli przedstawiciele zawiązanego  komitetu działkowiczów, 
którzy  zwracali się z prośbą do Wójta o przekształcenie działek z leśnych na budowlane. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował zorganizowanie w najbliższym czasie wspólnego 
posiedzenia i omówienia projektu budżetu na 2014 rok. 
 
 

Punkt 12 
Zakończenie obrad 

 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel podziękował radnym za udział w sesji.  
Obrady zakończono o godzinie  12.35. 
 
                                                                                                                           Przewodniczący Rady  
 
                                                                                                                                 Tomasz Gemel 


